



Roma, 7.08.2013

Prot. CT/abr/1002

To: Russia Football Association  
[info@rfs.ru](mailto:info@rfs.ru)

To: Beach Soccer Worldwide  
[info@beachsoccer.com](mailto:info@beachsoccer.com)

Lega Nazionale Dilettanti (Italian Football Association – Amateur League) (hereinafter LND) is responsible for the care and development of amateur football in Italy under the auspices of Federazione Italiana Giuoco Calcio (hereinafter FIGC). LND belongs to one of the first national football Association affiliated to F.I.F.A. that has integrated the discipline of beach soccer into its development program and statutes.

Since 2004 LND organized 9 (nine) yearly editions of Italian Beach Soccer League called Serie A, including 16 (sixteen) clubs, 9 (nine) yearly editions of Coppa Italia, with the participation of 8 (eight) clubs, 9 (nine) yearly editions of Super Coppa Italia and 1 (one) edition of the FIFA Beach Soccer World Cup. The majority of the best world beach soccer players have been participating in the Italian League since its dispute, becoming the Italian League one of the most important championships in the World. The success of the beach soccer in Italy is due also to the great organization and promotion by L.N.D. that ensures one of the most comfortable location for the competition.

Notwithstanding, 2 (two) years ago an Italian company tried to get advantage from the success of the discipline of beach soccer in Italy and it created a parallel beach soccer league named “Super 8 Beach Soccer”, **out of the effigies and authorization of F.I.F.A. and, as consequence, of F.I.G.C..** As You can understand, the creation of **non-official** competitions determines a big confusion between followers, fans, sponsors, municipalities, TV and radio broadcaster, jeopardizing seriously the credibility of the sport, of the beach soccer movement, as well as of F.I.F.A., F.I.G.C. and L.N.D..

In Italy, in the current year, the Super 8 Beach Soccer is planning to organize again a National League plus an International event inviting Italian clubs as well as clubs from other countries as Russia, Brazil, Portugal, Spain, Argentina, Uruguay, France, Germany, Holland, etc, etc .


Beach Soccer World Wide, F.I.G.C. and L.N.D. request Your assistance to take measures against actions and efforts addressed to obstruct the official movement of beach soccer.

Therefore, we invite You to ban, under the provision of disciplinary sanctions, the participation of Your affiliated clubs and of national players in any competition organized by Super 8 Beach Soccer, that should take place in Italy in 2013, I repeat not authorized and not licensed by F.I.F.A., Beach Soccer World Wide and F.I.G.C.-L.N.D..

Finally, we request the maximum cooperation to avoid any type of situation that could prevent the development of the beach soccer movement complying with the authority of F.I.F.A..

Thanks so much in advance for Your assistance on this relevant issue.

The President  
Carlo Tavecchio



Рим, 7.08.2013

Prot. СТ/abr/1002

Российскому футбольному союзу  
[info@rfs.ru](mailto:info@rfs.ru)

Международной организации пляжного футбола  
[info@beachsoccer.com](mailto:info@beachsoccer.com)

Национальная любительская лига (Федерация футбола Италии – Любительская лига) (далее ЛНД) отвечает за процветание и развитие любительского футбола в Италии под эгидой Федерации футбола Италии (далее FICS). ЛНД принадлежит одной из первых национальных футбольных Ассоциаций, аффилированных ФИФА, которая интегрировала дисциплину пляжного футбола в свои программы развития и устав.

С 2004 года ЛНД организовала 9 (девять) ежегодных турниров Лиги пляжного футбола Италии, носящей название «Серия А» (Serie A), включая 16 (шестнадцать) клубов, 9 (девять) ежегодных соревнований Кубка Италии и 1 (одно) соревнование Кубка мира ФИФА по пляжному футболу. Большинство лучших мировых игроков пляжного футбола приняли участие в Итальянской лиге со дня ее основания, тем самым сделав Итальянскую лигу одним из важнейших чемпионатов мира. Успех пляжного футбола Италии также обусловлен отличной организацией и продвижением, проводимым ЛНД, которая предоставляет одно из самых комфортабельных мест для проведения соревнований.

Несмотря на все изложенное, 2 (два) года назад одна итальянская компания попыталась извлечь выгоду из успеха дисциплины пляжного футбола в Италии и создала аналогичную лигу под названием «Супер 8 Бич Соккер» (Super 8 Beach Soccer) **без одобрения и разрешения со стороны ФИФА и ФФ Италии, соответственно**. Как Вы понимаете, создание **неофициальных** соревнований создаст огромную путаницу для последователей, поклонников, спонсоров, городских властей, ТВ и радио вещателей, нанеся серьезный ущерб репутации спорта, движения пляжного футбола, а также ФИФА, ФФ Италии и ЛНД.

В этом году в Италии «Супер 8 Бич Соккер» планирует снова организовать Национальную лигу, а также Международное соревнование с участием итальянских клубов, а также клубов из других стран, таких как Россия, Бразилия, Португалия, Испания, Аргентина, Уругвай. Франция, Германия, Голландия, т.д.

В связи с этим, просим Вас запретить, под страхом наложения дисциплинарных санкций, участие Ваших аффилированных клубов и национальных игроков в любых соревнованиях, организованных «Супер 8 Бич Соккер», которая пройдет в Италии в 2013 году, я повторяю, не признанной и не лицензированной ФИФА, Международной организацией пляжного футбола и ФФ Италии – ЛНД.

В завершение, просим Вас оказать максимальное сотрудничество во избежание любой ситуации, которая могла бы помешать развитию пляжного футбола, отвечающего требованиям ФИФА.

Заранее благодарим за помощь по данному вопросу.

[Подпись]  
Президент  
Карло Тавекьо  
(Carlo Tavecchio)